

From

: The Headmaster

To

: Parents, Teachers and Students of DBS

Date

: 8 May 2020

May Issue

No. 1

Circular Number

SC/2005-001

Please note the following:

1. <u>DBS Student Financial Assistance Scheme (2020-21)</u>: Application forms for the scheme will be available from the <u>School General Office</u> from <u>Saturday</u>, 9 May. Applicants should submit completed applications to the Financial Controller's Office by Tuesday, 30 June.

	Schemes Available for Application	Eligible Students
1.	Fee Remission Scheme	
2.	Low Cost Lunch Scheme	Grades 7 - 12 (2020-2021)
3.	Textbook Subsidy Scheme	
4.	School Uniform Subsidy Scheme	

For enquiries, please contact Ms. So at 2768 5623 from Monday to Friday from 9 a.m. to 12:45 p.m. and 2 p.m. to 5 p.m. or Ms. Leung, teacher-in-charge of the Student Welfare Committee, at 2768 5661.

「拔萃男書院學生資助計劃」: 2020-2021 年度「拔萃男書院學生資助計劃」申請表將 2020 年 5 月 9 日(六)起開始派發,家長可到校務處索取表格。申請人須於 2020 年 6 月 30 日(二)或以前將填妥的申請表交回中學部財務總監辦事處。

如有任何查詢,請於辦公時間(星期一至五上午9時至中午12時45分;下午2時至5時) 聯絡蘇小姐(27685623)或學生福利委員會負責人梁老師(27685661)。

	可供申請的項目	對象
1.	學費減免計劃	
2.	廉價午餐計劃	適用於 2020-2021 學年
3.	書本津貼計劃	就讀中一至中六級學生
4.	校服津貼計劃	

R.K.Y. Cheng Headmaster